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Vastgesteld 19 april 2017 
Vergadering WPHZL 
Notulen                           8 maart 2017            20.00 uur           Buurtplein Zuid 
 

Vergadering belegd 
door 

Wijkplatform HZL 

Type vergadering zeventiende vergadering 8 maart 2017 
Organisator Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard 
Voorzitter Aad Koedijk 
Notulist Joke Koedijk 
Aan/afwezigen Zie bijlage 1 

 
 
Aangepaste agenda i.v.m. inspreken SOKH 
1.   Opening en welkom door de voorzitter 
2.   Politierapportage over de wijken (Marleen van Velzen) 
3.   Mededelingen voorzitter 
4.   Notulen vergadering 25 januari 2017 + actiepunten 
5.   Stop Ontwikkeling Koninginnensluis/Handelskade (SOKH) 
6.   Beheer en projecten in HZL (Micha Giltay) 
7.   Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Els Reinking / Kees de Bruin) 
8.   Groengroep 
9.   Kinderspeelplaatsen (Hilbert Hamberg) 
10. Evaluatie kerstmarkt 2016 (Arie den Oudsten) 
11. Voorbereiding Lentekriebels-evenement 20 mei 2017 (Aad Koedijk) 
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid 
13. Rondvraag 
14. Sluiting 
 
 
 
 
1.   Opening en welkom door de voorzitter 

Aad heet allen welkom en in het bijzonder bewoners Cobie Smith en Thea Bomer uit 
Lekboulevard. Zij willen praten over hondenoverlast in de Bossenwaard en vervuiling van 
winkelcentrum Hoog Zandveld met artikelen van de Action. 
Straks zullen ook mensen van SOKH aanschuiven. 
Conny van der Wal is helaas verhinderd door persoonlijke omstandigheden. 
Theo Kleijer is verhinderd, dus het beoogde agendapunt Ecologisch beheer / ecologisch 
onderhoud schuift door naar de volgende vergadering, 19 april 2017. 
Arie den Oudsten is verhinderd wegens dringende werkzaamheden. 
Hans Adriani is afwezig wegens verplichtingen in het Stadshuis. 
Els Reinking is helaas verhinderd door privé omstandigheden. 
Voor de nu aanwezige gasten doet Aad een snel voorstelrondje. 
Ook aangeschoven is Ton de Mol, raadslid VSP Nieuwegein en geïnteresseerd in wonen. 
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2.   Politierapportage over de wijken in de periode 25 januari t/m 6 maart 2017 
Marleen van Velzen is al enige tijd wijkagent in Hoogzandveld en Zandveld. Haar collega 
Yolanda van Elteren, wijkagent van o.a. Lekboulevard, is afwezig. Marleen behandelt vanavond 
ook de rapportage van Yolanda.  
Marleen is blij te kunnen melden dat het in de afgelopen periode relatief rustig is geweest in 
HZL. Dat is elders in Nieuwegein wel anders. Ook mooi om te melden: in Galecop is, door 
alertheid van een buur die gerommel hoorde in een huis, waarvan hij wist dat de bewoners op 
vakantie waren, na een korte achtervolging één verdachte aangehouden. Naar een tweede 
verdachte wordt nog gezocht. Daarvoor zijn gelukkig genoeg aanknopingspunten. 
Morgen wordt een zogeheten heterdaadactie gehouden: daarbij wordt een inbraak in scene 
gezet. Zo’n actie is bedoeld om bewoners te tonen hoe belangrijk de alertheid van 
omwonenden is. 
Gerda heeft recent een verdachte situatie gemeld: een auto met gedoofde lichten, maar wel 
met inzittenden, ’s avonds in de straat. Zij weet dat de politie actie ondernam, maar weet de 
uitkomst niet. Dit incident is Marleen niet bekend, maar zij prijst de actie van Gerda. 
 
De rapportages: 

Wat en waar Hoogzandveld Zandveld Lekboulevard 
Straatroof 0 0 0 
Inbraak woning 1 (poging) 2 (waarvan 1 

poging) 
3 (waarvan 1 
poging) 

Inbraak schuur/kelderbox 0 0 0 
Auto inbraak/vernielingen 2 0 3 
Diefstal auto 0 0 0 
Diefstal kentekenplaten 0 0 0 
Diefstal fiets 3 0 0 
Diefstal motorscooter 0 0 0 
Diefstal snorfiets 0 0 0 
Overlast jeugd 4 1 0 

 
 
Bijzonderheden Hoogzandveld 
Aan de Anjerhof is op 7 februari gepoogd aan de achterzijde van een woning in te breken, 
waarbij de daders gestoord werden.  
Marleen meldt dat de 3 fietsendiefstallen overdag in het winkelcentrum bij AH gebeurden. Die 
plek krijgt dan ook de komende tijd Marleens speciale aandacht. 
De 4 meldingen overlast jeugd kwamen vanuit de Dahliastraat (baldadig gedrag), Ratelaar en 
Zonnebloemstraat (overlast door sneeuwballen gooien) en ook vanuit de Lupinestraat 
(schoolplein Brede School). 
Betreffende auto-inbraken/-vernielingen meldt Marleen dat op 6 februari in de Dahliastraat een 
navigatiesysteem uit een auto is gestolen en dat op 28 februari in de Korenbloemstraat spiegels 
van een auto zijn ontvreemd. 
 
 
Bijzonderheden Zandveld 
Marleen meldt dat aan de Handelskade op 21 februari twee inbrekers zijn gestoord tijdens een 
poging tot inbraak. Zij verwijderden een cilinderslot. De politie heeft een fiets gevorderd om de 
inbrekers in te kunnen reken. Dat is gelukt! 
In de Oosterstraat bleef het op 4 maart aan de achterzijde van een woning helaas niet bij een 
poging: hier werden diverse goederen weggenomen. 
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Verder valt over de wijk Zandveld alleen nog te melden dat op 26 februari van de Henri 
Dunantlaan 1 melding binnenkwam inzake baldadig gedrag van jeugd. 
Kruno meldt Marleen dat hij in zijn buurt afwijkend gedrag ziet bij jongeren. Marleen wil 
daarover op de hoogte worden gehouden.  
 
 
Bijzonderheden Lekboulevard 
Hier zijn 2 woninginbraken geweest, waarbij geld werd weggenomen vanuit woningen aan de 
Nijenmonde (17 februari) en de Lekboulevard (24 februari 2017). 
Aan de Middelmonde bleef het op 28 februari bij een poging tot inbraak (gaatjes boren). 
Aan de Getijdemonde werd op 2 februari een autoportier vernield. Verder werden aan de 
Bakenmonde kentekenplaten (20 februari) en een stuur (23 februari) gestolen. 
 
De politie is in contact met mensen van MOvactor. MOvactor gaat in gesprek met scholen. 
Marleen blijft dit monitoren. 
 
Vanmiddag was iemand gevallen bij de veertunnel. Daar moesten een traumahelicopter en een 
ambulance aan te pas komen. 
 
Over de straatroven in december 2016 meldt Marleen dat de 2e straatroof nog in onderzoek is. 
Er zijn wat camerabeelden. Misschien dat daar in Bureau Hengeveld (een 
opsporingsprogramma van RTV Utrecht) aandacht aan zal worden besteed. 
 
De hondenoverlast in de Bossenwaard blijft een probleem. 
Thea Bomer zegt dat een grote groep hondenbezitters er lak aan heeft, dat in sommige delen 
van de Bossenwaard honden verboden zijn. Het broedseizoen is in aantocht en Thea is bang 
voor verstoring van de natuur door de loslopende honden. 
Cobie Smith meldt dat gemeente Nieuwegein en Rijkswaterstaat (RWS) naar elkaar wijzen als 
het om handhaving gaat.  
Micha meldt dat zijn collega Stascha over dit probleem al in gesprek is met RWS. 
Kees de Bruin pakt dit op. Aad stuurt Kees de gegevens van Thea en Cobie. 
 
Aad benoemt vanavond weer eens dat het belangrijk is problemen te melden via 
telefoonnummer 14030 of via internet met een melding openbare ruimte (MOR), zodat de 
gemeente een goed beeld krijgt van wat er zoal speelt binnen de gemeente. 
Thea kende deze meldingsmogelijkheden niet en Cobie heeft één keer een slechte ervaring 
gehad tijdens een telefonische melding. Alle overige aanwezigen zijn juist enthousiast over 
14030 en MOR-meldingen. 
 
Thea vindt het jammer dat Action groene en oranje creativiteitsspullen verkoopt, waarmee 
kinderen zich vervolgens uitleven op de bestrating en muren van winkelcentrum Hoogzandveld. 
Het gaat om een fluorescerend goedje, dat niet te verwijderen valt. Micha verwijst voor deze 
klacht naar 14030 of een MOR-melding. Kees gaat een kijkje nemen en neemt eventueel 
contact op met Action. 
 
 
 
3.   Mededelingen voorzitter 

1. De prijsvraag betreffende een ludiek “U bent te gast”-verkeersbord is omgezet in 
een opdracht aan scholieren aan het Cals College - Technasium Onderzoek en 
Ontwerp (agendapunt 3-2 van 7 september 2016). 
Drie scholieren gaan hiermee, onder begeleiding van docenten, aan de slag. Om de 
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scholieren een beter idee te geven van het probleem en het gebied waarover het gaat, 
heeft Aad de scholieren rondgeleid in Lekboulevard. 
Kruno wijst erop dat de leesbaarheid van borden afhankelijk is van snelheid van het 
verkeer.  
Aad vertelt dat het bord deel gaat uitmaken van een serie maatregelen. Het moet 
bovendien een bord worden met weinig tekst. 
Chris verwijst naar de situatie in Lopik. Tussen Schoonhoven en Lopik is op de Lekdijk 
in het weekend een verbod voor motoren, dat echter massaal wordt genegeerd. Er 
wordt niet gehandhaafd, MAAR de bebording schijnt ook nog niet op orde te zijn. 
Gemeenten werken niet samen op dit gebied en het is een ingewikkelde zaak. 
Aad: in Lopik is de gemeente al 10 jaar bezig met dit probleem en de gemeente 
Nieuwegein is beducht voor zo’n langslepende verkeerskwestie. 

2. Stadstoezicht was uitgenodigd voor vanavond, maar deze avond schikte niet. Aad 
hoopt dat men op 19 april een afvaardiging kan sturen. 

3. Chris en Aad bezochten een door MOvactor georganiseerde avond over 
Vluchtelingenhulp. Het onderwerp van die avond was de inzet van vluchtelingen als 
vrijwilliger voor bijvoorbeeld een wijkplatform e.d. Het was een boeiende, informatieve 
avond. De die avond aanwezige vluchtelingen vertelden in het Nederlands over hun 
deelname aan de verplichte inburgeringsscholing. Ook doen zij 2 dagen per week 
vrijwilligers werk met als doel doorstroming naar de arbeidswerk. De Kringloopwinkel 
aan de Nedereindseweg werkt veel met statushouders die woonachtig zijn in 
Nieuwegein en biedt veel kansen op doorstroming naar betaalde arbeid. Ook 
bibliotheek De Tweede Verdieping werkt met vluchtelingen als vrijwilligers. 
Chris en Aad kijken of WPHZL iets met vluchtelingen als vrijwilligers kan.  

 
Vijf mensen van Stop Ontwikkeling Koninginnesluis/Handelskade (SOKH) komen, conform 
afspraak, binnen en schuiven aan. Aad gaat verder met de mededelingen. 
 
4. Inzake de door de gemeente beoogde parkeer-”oplossing” aan de 

Handelskade/Koninginnesluis heeft Aad de zienswijze van WPHZL naar de 
gemeente gestuurd (op basis van de notulen van 25 januari 2017). WP Vreeswijk heeft 
ook hun zienswijze naar de gemeente gestuurd. 
Micha meldt dat de gemeente de reacties meeneemt in de besluitvorming. 
Besloten is dat het project Handelskade (reconstructie) naar volgend jaar wordt getild, 
vanwege de hoeveelheid projecten. Ook meldt Micha dat er in het verleden op 
meerdere plekken sprake was van kapotgereden gras. 
Chris reageert: met de laatste wijkafsluitingen tijdens “VreeswijkVolVaart” en “Vreeswijk 
bij Kaarslicht” was er geen parkeeroverlast. 
Aad’s reactie: de 2 wijkafsluitingen verschilden van elkaar. Aad en mogelijk ook Chris 
gaan in overleg met WP Vreeswijk en/of Activiteitengroep Vreeswijk en Stefan Schrijver 
van de gemeente. 
Kruno zegt dat bij wc Hoogzandveld op zaterdagen vaak sprake is van “creatief 
parkeren”. Chris adviseert Kruno hierover MORmeldingen aan te maken. 
Ten aanzien van “Het Klooster” ziet Kruno goede ontwikkelingen. “Het begint mooi te 
lopen”. Kruno vraagt zich echter af of 1-baans op- en afritten aan de A27 afdoende 
zullen zijn. Micha kan daar op dit moment niets over zeggen. 

5. Aad heeft een gesprek gehad met bewoners van Hoogzandveld/Lekboulevard en 
Marcel van der Meer van AH in winkelcentrum HZ betreffende het grote 
lichtreclamebord dat dag en nacht aanstaat, wat voor een aantal bewoners storend is. 
Er zullen wat technische trucs worden toegepast, zodat de overlast minder zal worden. 
Vervolgens zal 2 weken getest worden, waarna geëvalueerd zal worden. 
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6. Jan meldt inzake de Proevtuin de daar heersende financiële en continuïteitszorgen. 
Er wordt een financiële bijdrage gevraagd aan de wijkplatforms. Corrie Vorst, voorzitter 
van wijkplatform Centrum/Merwestein, deed dit op persoonlijke titel, hetgeen bij 
Reinaerde in verkeerde aarde viel. 
Het bestuur van WPHZL doet eenmalig een toezegging van € 250,- mits de andere drie 
omringende wijkplatforms hetzelfde bijdragen. Voorts wil het bestuur van WPHZL zicht 
hebben op maatregelen die de continuïteit van de Proevtuin en de oplossing van het 
vrijwilligersprobleem bevorderen. 

 
 
 
4.   Notulen vergadering 25 januari 2017 + actiepunten 

1. Pagina 4, punt 3.5: Hilbert meldt dat op 22 maart wederom een inloopavond staat 
gepland. Hier zullen 3 onderwerpen aan de orde komen: woningbouw, het 
groenstructuurplan en school- tezamen met sportcomplexen. Hilbert ervaart, dat 
aankondigingen in de Molenkruier vaak te laat komen. 
Kees gaat melden dat eerder gepubliceerd moet worden. 

2. Pagina 13, actiepunt 4 van 12 oktober 2017: in het reglement inzake donaties aan 
bewoners (gewoonlijk gaat het daarbij om buurt-barbecues) is een tegenprestatie 
opgenomen. Het reglement staat in vernieuwde vorm op onze website.  
Idee: werken in de Proevtuin zou als tegenprestatie kunnen worden geopperd.  
Vrolijke noot: Micha kan wel een projectje bedenken met papierprikkers, waarvoor hij de 
prikkers kan leveren. 

De notulen zijn vastgesteld door de vergadering, met dank aan de notuliste. 
 
 
 
Micha blijft de hele avond en vindt het prima als SOKH nu eerst het woord krijgt. 
 
 
 
5.   Stop Ontwikkeling Koninginnesluis / Handelskade (SOKH) 
Ton Bruinink is woordvoerder. SOKH spant zich al jaren in om de groenstrook aan de 
Handelskade en de Lekboulevard te behouden. Eigenaar familie Huiden wil daar graag huizen 
bouwen. Raadsleden hebben met 29 voor 4 tegen het huizenplan weggestemd. Een daarop 
volgend bezwaar door de familie Huiden werd door de gemeente afgewezen. Daarna heeft de 
projectontwikkelaar beroep aangetekend bij de Raad van State en die heeft nu laten weten dat 
de onderbouwing door de gemeente bij de afwijzing van het bezwaarschrift niet voldoende is. 
SOKH heeft de afwijzing van de RvS naar Aad gestuurd. 
Aad benadrukt dat WPHZL geen actiegroep is, maar wel hulp wil bieden aan SOKH en vraagt 
de gemeente om expertise om de onderbouwing dit maal voldoende te doen zijn. 
In het bestemmingsplan onder 3.2 staat het gebied beschreven als groenstrook. Ton Bruinink 
verwijst naar een afbeelding (nr. 5) waarin de groenvoorziening staat aangegeven als stedelijk 
groen. 
De tijd gaat dringen: een nieuw besluit moet voor 28 maart worden genomen en bij (de 
advocaat van) de familie Huiden worden gemeld. Uitstel kan, maar moet goed onderbouwd 
worden en tijdig ingediend. 
Nu is het vervelende dat deze uitspraak van de RvS pas op 6 april in de Commissie ROM aan 
de orde komt. 
SOKH vraagt hulp voor een tijdige en goede onderbouwing bij het door de gemeenteraad 
nemen van een hernieuwd besluit om de wijziging bestemmingsplan af te wijzen en wil niet de 
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Wet Algemene Bepalingen Omgevingsrecht (WABO)-reactie afwachten. SOKH wil graag dat 
het wijkplatform haar contacten bij de gemeente hiervoor benut. 
 
Er ontstaat nog een discussie of de RvS zich wel mag uitspreken over een besluit van de 
gemeenteraad. Chris gaat hierover in gesprek met de Commissie ROM. Over dit standpunt 
ontstaat geen consensus in de vergadering. 
Het wijkplatform zegt toe zich over een brief aan de gemeente te zullen buigen om het mogelijk 
te maken het proces om tot een nieuw besluit en een, nu wel goede onderbouwing te komen 
inhoudelijk en qua tijdpad van dichtbij te kunnen volgen. 
 
De mensen van SOKH en Ton de Mol van de VSP verlaten om 21.15 uur de vergadering. 
 
Hilbert geeft complimenten voor de manier waarop Aad en Chris steun bieden aan SOKH. 
 
 
 
6.   Beheer en projecten in HZL (Micha Giltay) 

1. Micha deelt de projectenkaart met het beheersplan 2017 uit onder de aanwezigen. 
Er mist echter een pagina, dus zal volgende keer een nieuw exemplaar worden 
uitgedeeld. Het is een nieuw plan. Nog niet alles staat erin. Een aantal zaken van vorig 
jaar staat nog open. Hopelijk wordt de aanpak van de veilige schoolroutes in 
Hoogzandveld in 2017 voltooid. De vertraging heeft te maken met de ontwikkelingen in 
de omgeving. De reconstructie van de Lupinestraat gaat gebeuren zodra de bouw van 
de patiowoningen voltooid is. 
Wat meer plannen in het beheersplan: 
• Het wegdek van het Helmkruid wordt in 2017 aangepakt. 
• Het geluidsscherm aan de Zandveldse weg en de ’s Gravenhoutseweg vordert. 

Haaks op de Henri Dunantlaan langs de trambaan is goed te zien hoe het gaat 
worden. 
(Gerda is blij verrast over het resultaat en de aanpak: op deze manier wordt het 
scherm snel (hedera)groen.) 

• Er is nog steeds lekkage in de Lijsterbestunnel. Die wordt opnieuw aangepakt. 
Chris wijst Micha erop dat een belangrijk deel van de vochtigheid van het talud van 
de trambaan afkomt. Daar is, naar de mening van Chris, een drain nodig. 

• In de Eikstraat wordt de geplande herinrichting groot aangepakt. Het gaat hier om 
zowel de bestrating als het groen. 

• Het asfalt op de Henri Dunantlaan wordt deels gerepareerd. 
• Het brandweergebouw wordt gesloopt en vervangen door een nieuw gebouw. Daar 

is sprake van een 1,5 jaar durend project. 
Volgende vergadering volgt meer informatie. 

2. Betreffende actiepunt 3 van 17 februari 2016 vraagt Aad wat de status is van Cognos 
inzake MOR-meldingen (Cognos is een systeem dat vaak terugkerende MORmeldingen 
over een zelfde thema inzichtelijk kan maken). 
Micha kan hier nog niets over melden. 

3. Joke vraagt Micha wanneer op de kale plekken in perken, die zichtbaar zijn geworden 
na de rigoureuze snoeibeurt in 2016, bijgeplant gaat worden. Micha bevestigt, dat er 
nog geen zogenaamde inboetronde is geweest. Hij noemt de maanden maart/april en 
verwijst naar de MOR. Joke zal een melding maken. 
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7.   Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Kees de Bruin) 
1. Kees vertelt dat er betreffende verbetering van speelplaatsen aan de Kribbemonde 

door 3 kinderen en 1 volwassene initiatieven zijn getoond. Het gaat hier om achterstallig 
onderhoud met een kleine aanvulling. 
Van de Stokroos is ook net een initiatief binnengekomen. Ook hier probeert men 
bewoners actief te krijgen. Hilbert heeft dat ook vernomen. Bart van Roosmaelen is 
hierbij betrokken. 

2. Komend weekend, 11 en 12 maart is NL-Doet. Het College gaat het ROC met klussen 
ondersteunen. 

3. De Bouwspeeltuin heeft een leuk filmpje gemaakt. Kees is benieuwd wat dat gaat 
opleveren. 

4. Joke heeft een vraag over een bouwval in een achtertuin ergens aan de 
Lijsterbesstraat. Kees gaat zich hierin verdiepen.  

 
 
 
8.   De Groengroep 
Hoewel Theo er niet is, wil Aad toch even kort de mening horen van degenen die deel hebben 
genomen aan de Groengroepwandeling. 
Gerda is verbaasd dat zij niet is uitgenodigd voor de wandeling. Dat was haar toegezegd door 
Theo. Hier is helaas sprake van een misverstand. Aad wist hier nl. niets van en was degene die 
de uitnodigingsmail verstuurde.  
* Jan: vond het interessant om de 2 verschillende invalshoeken, van de experts en de mensen 
van de gemeente, te beluisteren. 
* Hilbert: vond het een leuke en leerzame wandeling. Udo Tenge leverde een mooie bijdrage. 
Leuk dat er 2 mensen van de gemeente bij waren. De geluidswal wordt mooi met die matten 
met hedera. Aan de Wilgenroos stonden vorig jaar oude bomen op zompige grond. Nu is daar 
een ogenschijnlijk rommelige indeling, maar als je goed kijkt is er veel leven. 
* Kees: vindt de Groengroep heel waardevol. Theo ervoer hier een andere invulling van het 
beeldbestek dan in Amsterdam. Het doel van de wandeling was te zien: welk groen is er, hoe 
wordt het onderhouden en hoe pakt dat uit. 
* Micha: er zijn altijd voor- en tegenstanders van bomen. Wat Aad niet wist, is dat Batau Noord 
ook een Groengroep heeft. 
* Aad: nam ook deel aan de wijkschouw 2015, maar is meer van de cultuur dan van de natuur. 
Het is mooi als wordt toegewerkt naar een structurelere aanpak van groen. Aad is blij met Theo 
als trekker van de nu uit 6 personen bestaande Groengroep en dat de gemeente ervoor 
openstaat dat we meedenken. Udo Tenge, bewoner/participant en eigenaar/beheerder van de 
prachtige website Natuurnieuwegein.nl heeft ook verfrissend commentaar gegeven en veel 
kennis gedeeld. 
In april volgt een (vroege) avondwandeling, dan in Zandveld en Lekboulevard. 
 
 
 
9.   Kinderspeelplaatsen (Hilbert, n.a.v. actiepunt 12-3 van 7 december 2016) 
Hilbert heeft een mail van Bart gekregen over de initiatieven die Bart met zijn buurvrouw Hester 
neemt inzake het speelpleintje nabij de Stokroos. 
Els heeft aangegeven dat wanneer groepen bewoners initiatieven tonen, er meer 
mogelijkheden zijn. 
Hilbert en Bart willen graag op de hoogte worden gesteld wanneer de jaarlijkse inspectie gaat 
plaatsvinden. 
Hilbert zal een stuk schrijven voor het volgende Wijknieuws waarin hij ook bewoners zal 
oproepen om over hun eigen omgeving na te denken. 
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Micha zegt over het onderhoudsprogramma van de gemeente: als speeltoestellen economisch 
zijn afgeschreven, maar technisch nog goed zijn, dan blijven ze behouden. Initiatieven worden 
ondersteund. Toestellen worden niet verplaatst als kinderen in de omgeving de toestellen zijn 
ontgroeid. Betreffende uitbreiding van speelplaatsen wil Micha meewerken aan de 
randvoorwaarden om aan behoefte te voldoen. 
 
 
 
10. Evaluatie kerstmarkt 2016 (Aad b/a Arie) 
Aad en Arie hebben samen met Annie Gruters en Wim de Graaf van de winkeliersvereniging de 
kerstmarkt geëvalueerd. De kerstmarkt was in 2016 redelijk succesrijk, maar minder dan het 
jaar daarvoor. De communicatie met en tussen de winkeliers verliep moeizaam. 
Er was veel onvrede bij WPHZL omdat wij er ook geld en bovenal veel moeite in steken, terwijl 
de bewoners de kerstmarkt meer als een winkeliersactie zien. 
Verdere samenwerking met de winkeliers is opgezegd. Als de winkeliers weer een kerstmarkt 
willen, dan mogen zij die uiteraard zelf regelen. Ook voor ons evenement Lentekriebels is geen 
samenwerking met de winkeliersvereniging gezocht. Hooguit dat we een enkele winkelier bij 
een onderdeel van het evenement proberen te betrekken. 
 
 
 
11. Voorbereiding Lentekriebels-evenement 20 mei 2017 (Aad, werkgroeptrekker) 
Voor Lentekriebels hebben we een goede samenwerking met MOvactor en namens de 
gemeente met Kees. 
De zoektocht naar talenten en “uitdagingen” voor bewoners verliep moeizaam, maar krijgt 
inmiddels steeds meer vorm. Het wordt een klein evenement. Ook dan is het een complexe 
organisatie. Het opbouwen van ons netwerk vergt veel tijd. 
De volgende vergadering Lentekriebels op 20 maart 2017 is een belangrijk beslismoment: 
hebben we een mooi programma te bieden? Het team is positief. 
Na 20 maart is het zaak de 3e partijen op formelere manier aan ons binden. Het programma is 
dan bepaald. Vervolgens gaan we kijken welke voorzieningen we nodig zullen hebben. 
In april zullen we de faciliteiten vastleggen en uiterlijk 7 april moet de situatietekening aan de 
gemeente verstrekt zijn, tezamen met de vergunningaanvraag. 
 
 
 
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid (Hilbert b/a Hans Adriani) 
Hilbert meldt dat recent een “warmtesluis” is aangebracht bij de toegang van het gebouw: de 
schuifdeuren beneden en de schuifdeuren boven worden niet meer tegelijk geopend, waardoor 
er minder warmte weg lekt. 
De tellingen geven aan dat dit gebouw op werkdagen door 700 à 800 personen bezocht wordt 
en dat er zo’n 150 keer per week een storing is. Een storing kan een probleem met het trapje of 
de lift zijn. Dat hoeft niet altijd een technisch probleem te zijn: er is soms ook sprake van 
onbegrip. Gezien het grote aantal bezoekers is het niet veilig om de ingang vanaf de tramhalte 
ook open te stellen. Dat is voor de bedrijfsvoering te onoverzichtelijk. 
Inmiddels wordt gekeken naar een 5e oplossing: een helling. Daarvoor zou de deur iets 
verplaatst moeten worden. Moorland (eigenaar van het pand) en MOvactor gaan met een 
aannemer praten over de kosten. Het vervolggesprek zal zijn op 3 april 2017. Dan zullen er 
knopen doorgehakt worden. 
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13. Rondvraag 
1. Gerda is benieuwd of zij een bijdrage kan leveren aan de voorbereidingen voor 

Lentekriebels en zal maandag 20 maart om 20.00 uur aanschuiven. 
2. Joke vindt dat de brievenbus op winkelcentrum Hoogzandveld op een vreemde en 

ongemakkelijke plek staat. Deze staat nl. achter de fietsenrekken en aangezien aan 
beide kanten fietsen geparkeerd worden door winkelend publiek, moet iemand die een 
brief wil posten altijd over het fietspad om de brievenbus te kunnen bereiken. 
Kees en Micha: die brievenbus is van Post NL. Kees gaat de situatie bekijken en beziet 
of er iets aan gedaan kan worden. 

3. Aad zegt toe dat hij voor de Groengroepwandeling medio april Gerda ook zal 
uitnodigen. Cobie en Thea zullen Aad een mail sturen om zich aan te melden. 

 
 
 
13. Sluiting 
Om 22.15 uur is de vergadering afgelopen. De volgende vergadering zal zijn op 19 april 2017. 
Sommigen blijven nog even napraten aan de bar.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlagen: 

1. Deelnemerslijst 8 maart 2017 
2. Actielijst per 8 maart 2017 
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Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 8 maart 2017 
 
Naam Rol aanwezig 

ja/nee 
Aad Koedijk Voorzitter ja 
Arie den Oudsten Secretaris nee 
Chris Bouws Penningmeester ja 
Conny van der Wal Lid nee 
Jan Bollen Lid ja 
Theo Kleijer Lid nee 
Kruno Donkers Lid ja 
Hilbert Hamberg Vrijwilliger/adviseur ja 
Joke Koedijk Vrijwilliger/notuliste ja 
Hans Adriani Wijkwethouder nee 
Micha Giltay Accountmanager Openbaar Domein ja 
Els Reinking Wijkcoördinator Nieuwegein nee 
Kees de Bruin Assisteert tijdelijk de wijkcoördinator ja 
Marleen van Velzen Wijkagent Hoogzandveld/Zandveld ja 
Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard nee 
Pieter Kwantes D’66 ja 
Gerda Faddegon Kandidaat-lid (Zandveld) ja 
Cobie Smith Bewoonster Lekboulevard ja 
Thea Bomer Bewoonster Lekboulevard ja 
Ton de Mol Verenigde Senioren Partij Nieuwegein ja 
Jacqueline Druppers SOKH ja 
Ton Bruinink SOKH ja 
R. IJzendoorn SOKH ja 
G. van Oeveren SOKH ja 
C Lansing SOKH ja 
(Sommigen bleven niet de gehele vergadering.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2017: 
25 januari 2017         geweest 30 augustus 2017 
8 maart 2017………..geweest 11 oktober 2017 
19 april 2017 29 november 2017 
7 juni 2017 17 januari 2018 
 
Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er overigens 
extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen onderwerpen voor de 
vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen ook bijwonen en mogen 
meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2: Actielijst per 8 maart 2017 
 
 
Afspraken overgenomen uit 2016 
Datum\ 
agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

17/2/2016, punt 3 Micha inventariseert of 14030 regelmatig terugkerende 
meldingen krijgt, die dus structureel moeten worden 
aangepakt. 

Loopt door: 
wacht op 
Cognos 

29/6/2016, punt 4e Aad volgt het onderzoek of het tijdstip van het opknappen van 
elektriciteitshuisje bij winkelcentrum vervroegd kan worden. In 
principe valt dit onder vernieuwing tracé Nieuwegein-C naar 
Nieuwegein-Z (rails, perrons, onderstations et cetera 

Loopt 

7 september 2016, 
punt 3-2 

Aad: “U bent hier te gast”-bord. Prijsvraag Wijknieuws 
december 2016: leverde niets op. Proberen middelbare 
scholen in te schakelen (Cals, Oosterlicht, Anna van Rijn) 

Loopt (Cals) 

12 oktober 2016, 
punt 3-4 

Aad en Conny in gele hesjes met statafel naar wc HZ om met 
bewoners in gesprek te komen over WPHZL en te proberen 
leden e/o vrijwilligers te werven. 

April 2017 

12 oktober 2016, 
punt 4 

Aad neemt tegenprestatie bewoners op bij voorwaarden 
subsidies van WPHZL aan bewoners 

Geregeld 
maart 2017 

12 oktober 2016, 
punt 7 

Arie zal bij de winkeliers vragen om een lijstje grote 
evenementen in 2017 om tot een integrale agenda te komen 
van evenementen in en rond WC HZ en Buurt- en Zorgplein 
Zuid. Dit om te voorkomen dat evenementen elkaar in de weg 
zitten 

Lukt niet goed. 
Voor 20 mei 
(Lentekriebels) 
is er geen 
probleem. 

7 december 2016, 
punt 3-10 

Theo: Werkgroep “Ecologisch beheer en ecologisch 
onderhoud” 

Op agenda van 
19 april 2017 

7 december 2016, 
punt 12-3 

Vergadering Kinderspeelplaatsen plannen met Bart, Hilbert, 
Els en Aad 

Februari 2017 

7 december 2016, 
punt 12-3 

Hilbert schrijft een stuk voor het Wijknieuws over de 
kinderspeelplaatsen 

Ziepunt 9 van 
8 maart 2017 

 
 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 25 januari 2017 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

5 Aad: overleg met WPV en gemeente inzake parkeerdruk 
Vreeswijk en effecten op HZL (“oplossing” parkeerstrook bij 
bomen Koninginnesluis) 

Aad heeft 
standpunt 
WPHZL 
gemaild naar 
de gemeente 

8 Theo: wandeling met Groengroep en bestuur; Aad zet 
datumprikker uit 

2 maart 2017 
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Afspraken overleg WPHZL 8 maart 2017 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

2 Aad stuurt Kees de gegevens van Thea Bomer en Coby Smith 1 april 2017 
2 Kees bespreekt binnen de gemeente de hondenproblematiek 

in de Bossenwaard 
 

2 Kees gaat in WC Hoogzandveld kijken naar de gevolgen van 
het fluorescerend goedje van Action 

 

3.3 Aad en Chris bespreken mogelijkheid inzet vluchtelingen als 
vrijwilligers bij WPHZL 

Maart 2017: 
niet haalbaar 

3.4 Aad/Chris: overleg met WP Vreeswijk en/of Activiteitengroep 
Vreeswijk en Stefan Schrijver van de gemeente inzake aanpak 
wijkafsluitingen tijdens evenementen in Vreeswijk 

 

3.5 Aad evalueert lichtreclame WC HZ / Violier met bewoners Loopt 
3.6 Jan meldt de Proevtuin dat WPHZL € 250,-- wil bijdragen 

MITS de andere drie het park omringende wijkplatforms 
hetzelfde bijdragen. 

 

3.6 Jan onderzoekt welke maatregelen de Proevtuin treft om 
vrijwilligers aan zich te binden en de continuïteit te 
waarborgen. 

 

4.1 Kees vraagt de gemeente de door de gemeente geplande 
informatie-bijeenkomsten eerder in de Molenkruier te 
publiceren 

 

4.2 Aad: ondersteuning Proevtuin als voorbeeld-tegenprestatie op 
het aanvraagformulier voor een donatie opnemen 

 

5 Aad en Chris: brief aan gemeente betreffende reactie / 
onderbouwing groenstrook / woningbouw 
Handelskade/Koninginnesluis 

Brief is 
verzonden 
22/3/2017 

6.1 Micha: nieuwe projectenkaart behandelen  
6.3 Joke maakt MOR-melding inzake inboetronde perken in de 

wijk 
 

7.4 Kees bekijkt situatie krot in tuin Lijsterbesstraat  
8 Theo en Aad: wandeling Groengroep in Zandveld en 

Lekboulevard plannen in april 
 

9 Micha meldt Hilbert en Bart de datum voor de jaarlijkse 
inspectie van de speelpleintjes 

 

9 Hilbert schrijft een stuk voor het Wijknieuws over de 
kinderspeelplaatsen en doet een oproep aan bewoners zelf 
mee te denken over de speelvoorzieningen in hun omgeving 

 

13.2 Kees bekijkt de situatie rondom de brievenbus op WC HZ  
 
 
 
 


